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kuryr 15. listopadu 2023

Němečtí senioři venku, žadatelé o azyl uvnitř: velmi staří
lidé by měli vyklidit byty

infokuryr.cz/n/2023/11/15/nemecti-seniori-venku-zadatele-o-azyl-uvnitr-velmi-stari-lide-by-meli-vyklidit-byty

Místní obyvatelé se opět mají odstěhovat, aby uvolnili místo pro
„uprchlíky“. „Uprchlíci“ jsou již ubytováni v zařízení pro seniory v
Baden-Badenu, Bádensku-Württembersku a nyní si tam město
chtělo pro tento účel pronajmout další byty. Starší obyvatelé by
proto měli své byty vyklidit. Došlo k pobouřeným protestům –
město prozatím ustupuje.

Stále více obcí po celé zemi naráží na své limity, pokud jde o ubytování
žadatelů o azyl, a ubytování hledá i město Baden-Baden. Obytný
prostor byl proto již pronajat v zařízení pro asistované
bydlení. Navzdory dlouhým čekacím listinám muselo zařízení pro
seniory pronajímat volné byty městu k ubytování žadatelů o azyl
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namísto seniorů. Ale nejen to, někteří obyvatelé dostali oznámení o
vystěhování – senioři mají vyklidit své domovy ve prospěch
žadatelů o azyl.

Byty v Wohnstift patří společenstvu vlastníků domů (WEG), což
znamená, že Wohnstift nemá žádný vliv na podnájem. Město tvrdí, že o
oznámeních o vystěhování nevědělo. Poté, co kauza vyvolala mezi
veřejností rozruch, se chce prozatím zdržet pronájmu dalších
bytů. V prohlášení bylo oznámeno, že WEG vysvětlila vedení města,
že obyvatelům rezidenčního komplexu by měly být nabídnuty nové
nájemní smlouvy za vhodných podmínek, aby tam mohli nadále bydlet.

AfD chování města ostře kritizuje. Pro mluvčího poslaneckého klubu
AfD pro migrační politiku Rubena Ruppa MdL jsou události v
rezidenčním komplexu Lichtental Schwarzwald „cíleným odsunem
starých Němců ve prospěch ilegálních imigrantů“. 

„Je možné, že dojde ke sporu v rámci složitých vlastnických, nájemních
a nájemních vztahů. Nic však nemůže ospravedlnit propouštění
velmi starých lidí, z nichž někteří potřebují péči, kteří v tomto
zařízení žijí desítky let a skončili by na ulici. Jsem šokován a
zděšen tím, jak se město Baden-Baden chová ke svým seniorům,
kteří vybudovali naši zemi. Má zatracenou povinnost a odpovědnost
je chránit. Žadatelé o azyl jsou dostatečně mladí a zdraví na to, aby žili
v kontejnerech. Ale ne těm, kteří potřebují péči!”

Ruben Rupp se dostal k věci – zacházení města se seniory je prostě
nelidské. „Hodnotu společnosti poznáte podle toho, jak zachází se
svými nejslabšími členy,“ řekl spolkový prezident Gustav
Heinemann. Je zřejmé, že to s touto společností nejde dobře. Žijeme v
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nejlepším Německu, jaké kdy existovalo – alespoň si to myslí současný
spolkový prezident Frank-Walter Steinmeier. Jak se mění morálka
politiky…

 
 


